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Vážený pane předsedo.  
Jsem vaším podporovatelem, protože nesnáším nevděčnost. Sám jsem nevděčnost zažil v mé branži. 
Vy asi nebudete vědět o co se jedná, ale určitě Vaši starší přátelé vědí, že právě já jsem byl tím 
objevitelem některých největších hvězd naší pop music. Vy jste zase přivedl na Václavské náměstí 
desetitisíce lidí a plody Vaši neúnavné práce si přisvojili jiní. 
 
  Možná nevíte, že naše strana ROZUMNÍ je už "zaparkovaná" v koalici Aliance za nezávislost ČR: 
Myslím si, že by bylo velice vhodné, abyste se Vy a Vaše sdružení pro tyto volby do Europarlamentu 
přidal k naší koalici, která má už připraveny všechny nutné atributy potřebné k úspěšné volbě. Určitě 
by bylo přihlédnuto vzhledem k významu Vaší osobnosti a byl byste na důstojném místě kandidátní 
listiny.  
 
Zítra máme pravidelnou poradu koordinačního výboru Aliance za nezávislost ČR a přednesu 
nezávazně tento můj nápad k projednání. Myslím si, že by nebylo vhodné tříštit síly. Spojte se s paní 
dr. Vítovou, jejíž strana je podvozkem této koalice.  
 
Srdečně zdraví Mgr. Petr Hannig, předseda strany ROZUMNÍ 
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Vážený pane předsedo Hannigu, 
 
 
tento dopis je oficiálním návrhem politického hnutí Plán Česká republika 
na 1. místě! na spolupráci s Rozumnými v rámci spojování vlastenecké 
opozice České republiky proti vnějšímu nepříteli a jeho páté koloně v 
České republice. Pokud mluvím o vnějším nepříteli, mám na mysli 
globalistické mocenské struktury likvidující suverenitu a prosperitu 
České republiky. Jejich pátou kolonou myslím především vládu Petra Fialy 
a jejich spojence v organizačních složkách státu. Vidím a slyším, že 
stejně jako hnutí Plán Česká republika na 1. místě!, i Republikánská 
strana Čech, Moravy a Slezska kritizuje tuto situaci a snaží se o změnu 
politického směru. 
 
Z programu Rozumných vyplývá, že tématem Rozumných je vystoupení z 
Evropské unie, což je naším společným zájmem. Občané na ulicích, v 
diskuzích na besedách, na sociálních sítích, v komentářích na veřejných 
platformách i jinde nás žádají, abychom se spojili a šli do voleb 
společně. I z matematického hlediska je evidentní, že si my vlastenci 
nemůžeme dovolit opakovat chybu z posledních parlamentních voleb, tedy 
ztrátu milionu voličských hlasů způsobenou roztříštěností vlastenecké 
scény ve volbách. Naší nejlepší šancí na úspěch ve volbách, a tedy 
získání možnosti prosazení vlasteneckých zájmů, především suverenity 
České republiky, o kterou nám jde především, je vytvořit jeden silný 
volební subjekt. 
 
Samozřejmě, že tuto nutnost chápu především pro volby do Senátu 
Parlamentu-ČR a do Poslanecké sněmovny Parlamentu-ČR, ale ve spojení se 
pro volby do Evropského parlamentu vidím obrovskou příležitost otočit 



politické smýšlení České republiky. Již na společných, velkých 
demonstracích v minulém roce se nám podařilo oslovit velké množství 
občanů České republiky. Občané toto spojení vlastenecké scény vnímali 
velmi pozitivně a jsem přesvědčený, že právě spojení vlastenecké scény 
je cestou pro záchranu České republiky. 
 
Tak, jako jsme se dokázali spojit pro společnou věc na náměstích v 
minulém roce, přeji si, abychom se dokázali spojit pro vznik společné 
kandidátky do evropských voleb. Pokud projdeme dveřmi Evropského 
parlamentu společně, bude to nejen silný vzkaz globalistickým strukturám 
přebírajícím pravomoci členských států EU, ale také našim vlasteneckým 
kolegům na Slovensku, v Maďarsku a dalších zemích. Co ale považuji za 
nejdůležitější, je vzkaz českým občanům. Pokud se nám podaří spojit se 
do evropských voleb, občané začnou vlasteneckým stranám opět věřit. 
Pokud se nezvládneme spojit a budeme ve volbách bojovat o hlasy, občané 
nás právem obviní z upřednostňování osobních či stranických zájmů před 
zájmem republikovým. 
 
Naše republika dnes stojí na křižovatce velmi vážných rozhodnutí. Pokud 
se nám nepodaří otočit politické směřování od předávání moci 
globalistickým strukturám, dojde k dokončení plánu na rozpad států a 
vytvoření velkého superstátu, kde čeští občané nebudou mít v žádném 
případě možnost demokraticky rozhodovat o svých životech. V otázkách 
politických, finančních, ekonomických, vojenských i zdravotnických budou 
rozhodovat nadnárodní uskupení - EU, OSN, WHO, MMF, NATO a další - často 
řízená ve volbách nezvolenými osobami. To by znamenalo úplný opak 
politiky, kterou prosazují Rozumní. To by totiž znamenalo konec 
demokracie jako takové. 
 
Vidím tedy dvě možnosti. Buď pokračovat ve starém stylu politiky České 
republiky, tzn. v boji jednotlivých politických subjektů o hlasy občanů 
ve volbách, který je rok od roku tvrdší a po rozhodnutí Ústavního soudu 
zákeřnější, nebo přejít na nový styl politiky. Tento nový styl politiky 
spočívá v uvědomění si, že máme společného nepřítele a že je třeba se v 
klíčových momentech spojit pro společné vítězství. Jedním z těch 
klíčových momentů určitě jsou volby do Evropského parlamentu. 
 
Pokud se do evropských voleb nespojíme, obávám se, že v předvolební 
kampani může v rámci boje o voliče dojít k nevratným škodám. Ty by mohly 
zapříčinit ještě horší vyjednávací pozici pro spojení vlastenců do voleb 
senátních a parlamentních, což by mělo pro Českou republiku 
katastrofální následky. Parlamentní volby by tak pravděpodobně vyhrálo 
hnutí ANO a pro koaliční spojení by si vybralo ODS, protože vlastenecká 
scéna by byla roztříštěná a vlastenci by hlasy dali raději buď hnutí ANO 
(z důvodu strachu o propadnutí), nebo vlasteneckým politickým subjektům, 
které by možná neprošly do parlamentu. Tím by mohlo v příštích 
parlamentních volbách propadnout i více než milion hlasů. Obávám se, že 
i pro Rozumné by nespojení se s ostatními vlasteneckými politickými 
uskupeními mohlo znamenat ztrátu důvěry voličů a menší volební zisk. 
Spojení vlasteneckých politických subjektů je jediným rozumným řešením 
pro to, aby náš hlas, který požaduje referendum o vystoupení z Evropské 
unie, mohutně zesílil. 
 
Rozhodnutí, o které Vás žádám, možná v tuto chvíli vypadá nedůležité, 
protože parlamentní volby se mohou zdát být daleko, ale když se opravdu 
zamyslíme nad důvěrou či nedůvěrou občanů, vidím, že volby do parlamentu 
ČR se budou rozhodovat z velké části již ve volbách do Evropského 
parlamentu. Záleží jen na nás, jestli uděláme to, o co nás občané 
dlouhodobě tak hlasitě žádají. 
 



Vážený pane předsedo, stejným způsobem jako jsme oslovili Vás, oslovíme 
i ostatní předsedy vlasteneckých politických subjektů. Setkání předsedů 
bych chtěl uspořádat v polovině ledna 2024. Vím, že do evropských voleb 
není příliš času a bylo by třeba začít vyjednávání o podmínkách co 
nejdříve, ale také chápu, že jde o změnu předvolební strategie a rozumím 
tomu, že tak významnou změnu musí každé vedení politické strany probrat 
se členskou základnou. Naše politické hnutí Plán Česká republika na 1. 
místě! o přání spojení se s ostatními vlasteneckými politickými celky do 
evropských voleb již rozhodlo hlasováním na celostátním sněmu v Den boje 
za svobodu a demokracii 17. listopadu 2023. 
 
Podotýkám, že politické hnutí Plán Česká republika na 1. místě! bude 
prosazovat, aby lídrem kandidátky do evropských voleb byla SPD, jako 
parlamentní strana a bude respektovat i další větší politické subjekty 
jako je Trikolora a KSČM na vyšších pozicích kandidátky. 
 
Ještě připojím informaci o tom, že jsem v listopadu jednal s předsedkyní 
politické strany KSČM a europoslankyní paní Kateřinou Konečnou, která 
potvrdila dříve vyslovený slib, že udělá maximum proto, aby ke spojení 
vlasteneckých subjektů došlo. Přiznala, že mezi některými politickými 
stranami v minulosti došlo k určitým situacím, které vyvolaly vzájemné 
napětí a proto neiniciovala společná jednání s SPD, Trikolorou a dalšími 
subjekty. Širší spojení do voleb by si ale přála, stejně jako její 
podporovatelé, kteří ji o spojení žádají na všech veřejných setkáních. 
Paní Konečná také dodala, že mojí osobu vnímá jako vhodného člověka pro 
podání návrhu na spojení vlastenecké opozice. Doposud jsem byl občanským 
aktivistou a z této pozice jsem se snažil spojovat vlastence na pódiích 
demonstrací. Nyní jsme společně s přáteli, kteří věří ve spojení 
vlastenců proti nepřátelům republiky, založili politické hnutí a budeme 
program spojení vlastenecké scény prosazovat na úrovni politických 
subjektů. 
 
Rád bych také připomněl, že 28. září 2023 v Praze proběhla schůze 
zástupců vlasteneckých politických stran, spolků, aktivistů, odborníků, 
zástupců nezávislých médií a umělců, kde jsme jednotně vyjádřili, že 
politické subjekty chtějí do parlamentních voleb v roce 2024 kandidovat 
společně a nepolitické subjekty chtějí tuto společnou kandidátku 
podporovat. Spojování vlasteneckých subjektů do voleb vnímám jako jediné 
rozumné řešení pro Českou republiku. 
 
Moc Vám děkuji za Vaší dosavadní práci pro občany České republiky a 
doufám v úspěšnou spolupráci. 
 
Ať žije Česká republika! 
S úctou a přáním všeho nejlepšího. 
 
 
Plán Česká republika na 1. místě! 
Ladislav Vrabel - předseda hnutí 

 


